
Kino Rejs zajmuje szczególne miejsce w moim sercu i życiorysie.  

 

Gdy powstało - 30 lat temu - wówczas w Młodzieżowym Centrum Kultury zaczęła działać powołana do 

życia przez Bożenę Borek młodzieżowa grupa teatralna „Żaluzja”, to tam stawiałam swoje pierwsze 

teatralne kroki. W kinie na bardzo wąskiej scence, dającej oprawę ekranowi kinowemu zwanej przez 

nas czule i pieszczotliwie „parapetem”. 

 

Jako mała dziewczynka widziałam tam po raz pierwszy piękne i ważne filmy na dużym ekranie. Chyba 

tam zaczęła się moja miłość do kina... żarliwe prelekcje przed seansami filmowymi pani Grażynki 

Szczepłockiej i Eli Łukaszus dawały poczucie, że jako odbiorca Kina - uczestniczę w czymś istotnym i 

pięknym.  

 

Gdy po jakichś dwudziestu latach mogłam tam prezentować mój debiut filmowy... pękałam ze 

wzruszenia. 

 

Kino REJS... dziękuję z głębi serca. Bądź zawsze 

Helena Sujecka, aktorka 

 


